

Project No.: R.110729.001

April 12, 2022

---

The following changes to the tender documents are effective immediately and will form part of the contract documents:

**Enquiries received during the Solicitation Period:**

1. What is the finish on the metals that are not required to be galvanized on the drawings:

- Sheet piles
- Tie beams
- Tie beam accessories: plates, nuts, sleeves, etc.
- Sheet pile corner plates: drawing C31, detail 1/C30
- Tide Well metals: drawing C32, details 2/C30, "B" and "3"

Answer:

- All items above are to be bare steel (unfinished).

2. With respect to the detail on the corner plate welds, 19 x 237 x 237, drawing C31, detail 1/C30:

- What is the size of the weld bead?
- Are they continuous or non-continuous?

Answer:

- Welds to be minimum size in accordance with Section 05 55 00, which is stated to be 6mm fillets.
- Welds shall be continuous.

END OF ADDENDUM NO. 1

Les modifications suivantes aux documents de l'appel d'offres entrent en vigueur immédiatement; elles feront partie des documents contractuels.

**Demandes de renseignements reçues pendant la période des soumissions :**

1. Quel est le fini des métaux qui ne sont pas requis galvanisés sur les dessins :

- Les palplanches
- Les tirants
- Les accessoires des tirants : plaques, écrous, manchons, etc.
- Les plaques de coin des palplanches : dessin C31, détail 1/C30
- Les métaux du puits de tranquillisation : dessin C32, détails 2/C30, « B » et « 3 »

Réponse :

- Tous les éléments ci-dessus doivent être en acier nu (non fini).

2. Quel le détail des soudures des plaques de coin de 19 x237 x237 du dessin C31, détail 1/C30 :

- La grosseur du cordon de soudure
- Est-elle continue ou discontinue, etc.

Réponse :

- Les soudures doivent avoir une taille minimale conforme à la section 05 55 00, qui indique qu'il s'agit de congés de 6 mm.
- Les soudures doivent être continues

FIN DE L'ADDENDA N° 001